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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 29.01.2020 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Maria Băloiu care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
382/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Maria Băloiu: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-na Maria Băloiu: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri.(lipsește motivat d-
na consilier Logofătu Daniela – plecată în străinătate). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală. 

Consiliul Local a fost convocat prin Dispoziția nr. 199/2020, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de 30.12.2019. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 30.12.2019, a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

 
D-na Maria Băloiu: 
”Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate.” 
 
Se va lua o pauză de 15 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre ce urmează a fi 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. 

   
D-na Maria Băloiu: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”         
 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 28 a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

    1. Proiect de hotărâre privind acordarea de ajutoare lunare de la bugetul local 
pentru familiile şi persoanele singure cu domiciliul în municipiul Hunedoara, care au 
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media veniturilor băneşti nete lunare sub salariul minim brut pe ţară garantat la 
plată, pe membru de familie în vederea plății serviciilor de alimentare cu apă şi 
canalizare. 
 
     2. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către 
Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spațiilor în suprafaţă de 133,17 
mp, aflate în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, cu destinaţia amenajare instalație rezonanță magnetică nucleară (RMN). 

 
D-na Maria Băloiu: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate”. 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare;  

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările ulterioare şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărâre aflate pe ordinea de zi?” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii <<Piața „Regele Ferdinand I al 
României”>> zonei situate în municipiul Hunedoara la intersecția străzii George Enescu cu 
bulevardul Corvin  



3 

 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 1/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 
Complexului Sportiv „Michael Klein” și Ştrandul Municipal Hunedoara.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 2/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării directe a serviciului pentru 
gestionarea câinilor fără stăpân din Municipiul Hunedoara la societatea Salubprest 
Hunedoara S.R.L. .   

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
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- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-11 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 3/2020 se aprobă în unanimitate 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
calificată). Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 212/2019 
privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, strada 
Trandafirilor, nr. 7, bl. 17, sc. A, et.6, ap. 37. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 4/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la  Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 5/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
  În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel 
 

 D-na Maria Băloiu: 
  „Aveți cuvântul, domnule Ardelean.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 

„Mulțumesc doamna Președinte, la art.1 din această hotărâre aș dori să fac 
un amendament. L-am făcut și când a fost numit domnul Popovici, eu nu am personal 
chiar nimic cu dânsul. Am spus din partea noastră, eu zic că o infuzie de tinerețe la 
această societate nu ar strica nimănui. Deci vreau să fac un amendament. În locul 
domnului Popovici Virgil, îl propun pe domnul Luverdo Ștefan Mihai, cu 25 de ani mai 
tânăr, inginer și toate actele în regulă. Mulțumesc.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Așa cum am făcut observație și data trecută, vă fac aceeași observație. 

Trebuia să veniți în comisie și persoana pe care o numiți să aibă cazierul fiscal curat, să 
nu ne trezim că votăm pe cineva, că am mai pățit la începuturi, și nu a îndeplinit condițiile.” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Am depus tot, data trecută am depus.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Ok, dacă nu a intervenit nimic de atunci, supunem la vot.” 

 
Se supune la vot amendamentul: 
8 voturi „pentru”  (Ardelean Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan 

Vasile, Jitian Simion, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Stoicuța Lăscuț) 
12 voturi „împotrivă” – (Borca Laura, Butuc Ioan, Voinia Claudiu, Leanca 

Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor Ramona, Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca, Kofity Zoltan, Sevastru Virgil). 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„A picat amendamentul.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 6/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna decembrie 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel 
 

 D-na Maria Băloiu: 
  „Poftiți.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 
  „Cred că deja domnul director s-a obișnuit cu mine la capitolul subvenție, iau 
cuvântul. Mi se pare un joc de-a baba oarba, asta cu subvenția pentru că încet, încet 
ajunge din ce în ce mai mare.  Eu sper ca domnul Fan să se țină de cuvânt și luna 
următoare, să nu mai avem subvenție de la societatea Transprest. Având în vedere că 
modificăm baremul de acordare pentru pensionari, deci prin ridicarea acelui barem, sper, 
dânsul a zis sigur că nu mai avem. Eu sper ca sigur. În acest domeniu aș vrea să propun, 
ca idee în următoarele luni, 2-3 luni de zile, să realizăm o comisie de consilieri, împreună 
cu cineva din Primărie, din domeniul financiar, să mergem într-un audit financiar la această 
societate, să urmărim evoluția cheltuielilor. Din câte am studiat și eu puțin actele, avem 
niște mașini foarte, foarte bune, dar care au nevoie de ITP în fiecare lună, de eu mai știu 
eu ce mai consumă motorină cât încape ca să poată să supraviețuiască. Și cred că o 
comisie ca să pună lucrurile la punct, să prezintă rezultatele în fața Consiliului Local, ar fi 
binevenită. Vă mulțumesc .” 
 

D-na Maria Băloiu: 
  „Îl invităm să ia cuvântul pe domnul director, dl. Fan.” 
  
  Dnul. Fan- Director Primtrans Prest: 
  „Domnule Primar, domnilor consilieri, dacă discutăm despre subvenția lunii 
decembrie, veniturile au fost destul de mici, adică 211.964 și cheltuieli 277.517, subvenția 
65.552. Marea pondere din aceste cheltuieli sunt salariile, 162.937, respectiv consumul de 
combustibil, care este normat de către comisie mixtă, primărie-societate. Deci consumul 
de combustibil fiind normat, atâta consumă, exact cât a stabilit comisia, poate mai puțin 
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decât sunt consumurile pe comisii. Problema este că au scăzut foarte mult veniturile, 
discutând de luna Decembrie și de distribuția Octombrie, Noiembrie, Decembrie, cum 
facem punct de pensie, majorat. Ceea ce spuneți dvs. că facem distribuție, am încheiat 
distribuția pe luna Ianuarie, Februarie, Martie și este mai mare decât cea anterioară cu 
40.000 lei. Pentru luna Decembrie, fiind încheiere de an, avem factură pe minus, adică 
abonamente nerecuperate de 27.298 lei, din cei 67, adică sunt abonamente nerecuperate 
și factură pe minus către Primărie. Minusurile pe distribuția care am făcut-o pe Ianuarie, 
Februarie, Martie, au scăzut foarte mult, au ajuns la 28.104 din 47.000. Deci distribuția pe 
Ianuarie, Februarie, Martie, de care discutăm este mai mare decât cea anterioară cu 
40.000 de lei și minusurile- mai mici cu 20.000 . Deci este mult mai bine decât cea din 
Octombrie, pe majorarea care dvs. ați făcut-o la pensii. Dar, pe luna Decembrie, repet, 
factura pe minus este de 27.298,60 către Primărie. Atâta timp cât noi nu recuperăm acele 
abonamente și nu avem dovada de cheltuială, suntem obligați să facem factură pe minus, 
discutăm de luna Decembrie 2019.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 
  „Și în Ianuarie, subvenția va exista tot așa?” 
 

Dnul. Fan- Director Primtrans Prest: 
  „Nu va exista domnul Ardelean, dacă, bineînțeles, cheltuielile nu vor crește, 
pentru că vă repet distribuția către pensionari este mai mare cu 40.000 lei pe cele 3 luni, și 
minusul mai mic cu 20.000 față de distribuția anterioară. Dar pe Ianuarie sunt facturi pe 
minus de 27.293,20, abonamente nerecuperate și minus. Mulțumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc Ioan, 

Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor 
Ramona, Bădin Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan) și 9 voturi „împotriva” (Ardelean 
Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan Vasile, Jitian Simion, Popa Mihaela, Olariu 
Nicoleta, Stoicuța Lăscuț, Sevastru Virgil). 

Art. 1-3 se aprobă cu 11 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc Ioan, Voinia 
Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor Ramona, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan) și 9 voturi „împotriva” (Ardelean Daniel, Băloiu Maria, 
Popovici Corina, Mureșan Vasile, Jitian Simion, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Stoicuța 
Lăscuț, Sevastru Virgil). 

Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr. 7/2020 se aprobă cu 11 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc 

Ioan, Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor 
Ramona, Bădin Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan) și 9 voturi „împotriva” (Ardelean 
Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan Vasile, Jitian Simion, Popa Mihaela, Olariu 
Nicoleta, Stoicuța Lăscuț, Sevastru Virgil). 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da, domnul director în continuare puteți face transport  pentru persoanele 

din Municipiul Hunedoara. Consilierii PSD mulțumesc că permiteți în continuare acest 
lucru. Cetățenii vor beneficia în continuare de acest serviciu prin voturile dvs. Mulțumesc!” 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  

Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în registrul agricol al 
Municipiului Hunedoara, pentru semestrul II al anului 2019, precum și stabilirea măsurilor 
pentru eficientizarea acestei activități .     

    
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„O completare, și cu votul UDMR-ului că a trecut hotărârea. Nu am nimic de 

adăugat la acest proiect.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 8/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren aflat în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualelor deţinătoare a construcţiei. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
  
  D-nul Bădin Ion: 

„Nu are legătură cu acest proiect, dar îl rog pe domnul secretar, de acum 
încolo când sunt voturi contra sau abțineri să nominalizeze numele persoanelor, nu pe 
grupuri PNL, să nominalizeze persoanele.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Da, o să nominalizez, doar că suntem la sfârșitul mandatului, toată lumea 

știe consilierii. Și la procesul verbal, colegii știu și vor fi nominalizați acolo.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
„Nu contează. E bine să fie nominalizați.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Și dacă îmi permiteți mie, care este mobilul acestei nominalizări, care este 

subtextul, motivația?” 
 
D-nul Bădin Ion: 
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„Așa este corect. 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Înseamnă că așa este stipulat în lege, eu aș vedea și altă variantă, să știe 

cetățeanul nominal cine a votat pro, contra. În fine, închidem discuția, continuăm.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
A ieșit din sală domnul consilier Stoicuța. 
 
Hotărârea nr. 9/2020 se aprobă cu 19 voturi „pentru” 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre  privind utilizarea excedentului bugetar al bugetului local pe 
anul 2019. 
 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
-  Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

  În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel 
 

 D-na Maria Băloiu: 
  „Poftiți, domnule consilier Ardelean.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 

„Mulțumesc doamna Președinte. Ceea ce nu înțeleg eu, într-o țară în care 
predominant mergem în deficit, 2018 am încheiat pe excedent, 2019 încheiem pe 
excedent. N-avem nevoie de bani sau nu cheltuim suficienți bani pentru orașul ăsta, arată 
atât de bine încât nu avem nevoie să facem cheltuieli? După părerea mea, dacă încheiam 
în deficit, acolo 1-2%, era ok. Dar să încheiem de doi ani consecutivi pe excedent, mi se 
pare că ceva este ciudat.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Asta e bine că avem excedent și avem cu ce lucra în continuare. Era rău 

dacă aveam deficit, deficit ce înseamnă? Minus, nu?” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Minus, știu chestia asta dar chestia este că nu avem nevoie de bani?” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu vreau să fiu malițios deloc, foarte bine că avem excedent. Pentru că 
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folosim în continuare banii pentru lucrări. Da, era complicat dacă era deficit. Da, doamna 
directoare am răspuns bine, da? Mulțumesc.” 

 
D-na director executiv Popa Anișoara : 
„Poate fi cu 0 sau cu plus, cu minus niciodată.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Mulțumim pentru completări doamna director. ” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
  Domnul consilier Stoicuța a revenit în sală. Numărul consilierilor prezenți în 
sală este de 20. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 10/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului, precum și a Planului Urbanistic de Detaliu - “Extindere pe verticală complex 
servicii şi alimentaţie publică”, str. Alexandru Vlahuţă, nr. 16B, localitatea Hunedoara, 
judeţul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr. 11/2020 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.417/571/27.12.2018, având ca obiect închirierea unui spaţiu, în suprafaţă de 
73,30 mp, aflat în incinta Clădirii de birouri a Sitului Industrial „SSA” Hunedoara,  str. 
Furnalelor nr. 2B, aparținând municipiului Hunedoara, cu destinaţia de birou pentru 
desfăşurarea unor activităţi de formare profesională. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 12/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 45.000 lei din bugetul 
local pentru organizarea și desfășurarea taberei internaționale de schi  în perioada 
03.02.2020 – 09.02.2020. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 13/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea 
situată în municipiul Hunedoara, str. Cerbului, nr. 12, bl. A1, ap. 4, proprietatea Asociaţiei 
Nevăzătorilor din România – Filiala Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 14/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plată impozitului pentru clădirile 
şi terenul aferent, situate în Municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 1, bl. 136, ap. 25, 
str. Batiz, nr. 4A şi str. Trandafirilor, nr. 18, proprietatea Asociaţiei Umanitare Betel. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 15/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea de scutire la plata impozitului pentru 
clădirile și terenul, din municipiul Hunedoara, str. Timotei Cipariu, nr. 29, proprietatea 
Asociaţiei Corvin Savaria Tarsasag. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 16/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea de scutire la plata impozitului pentru 
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clădirea și terenurile, din municipiul Hunedoara, str. Romanilor, nr. 53A, proprietatea 
Asociaţiei Speranța Vie. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

  -    Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

  -    Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de 
hotărâre. 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 17/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea 
de domiciliu, aflată în proprietatea sau coproprietatea persoanelor ale căror venituri lunare 
sunt mai mici decât salariul minim brut pe ţară ori constau în exclusivitate din indemnizaţie 
de şomaj sau ajutor social. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 18/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea de scutiri la plata impozitului pe clădiri şi  
teren pentru persoanele beneficiare ale Legii nr. 341/2004, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.  
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-21 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 19/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție 
"Reabilitare, modernizare și dotare așezământ cultural sat Pestișu Mare municipiul 
Hunedoara". 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 20/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind evaluarea performanțelor 
profesionale individuale ale Secretarului General al Municipiului Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
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- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 21/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 408/2019 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la societatea 
Prim Transprest Hunedoara S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 22/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.164/2018 privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile 
interne/externe pentru realizarea obiectivelor de investiții de interes local, cu modificările și 
completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului (Viceprimarul municipiului Hunedoara) care 

prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra. Viceprimar Todor Ramona: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel și 
domnul Stoicuța Lăscuț. 
 

 D-na Maria Băloiu: 
  „Aveți cuvântul, domnule consilier.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 

„Discuții am avut foarte multe și în 2018, pe seama primului. Se pare că 
domnul Primar și-a luat o centură de siguranță și a modificat inițiatorul acestui 
proiect de hotărâre, a pus-o pe domnișoara Viceprimar. Același lucru se întâmplă de 
acei 60 de milioane, ne ducem cu gradul de îndatorare spre...” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Vedeți că sunteți în eroare, e vorba despre altceva, bănuiesc că ați citit 

proiectul.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Am citit proiectul.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Și ce scria, de curiozitate?” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„De curiozitate, se modifică Hotărârea 164.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Pentru ce e ? Are destinație clară, pentru ce e?” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Pentru finanțare de proiecte, 8 milioane .” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Cofinanțare, proiecte de care? ” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Proiecte europene. ” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Cofinanțarea proiectelor pe fonduri europene.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Domnule Primar, și atunci nu eram împotriva cofinanțării, 8.200.000 lei, 

pentru cofinanțare de proiecte nimeni nu poate să fie împotriva lucrului ăsta.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nici acum nu puteți fi împotrivă că e tot cofinanțare.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Dar 51.800 să plătim niște dobânzi, la excedent bugetar pentru că ajungem 

și la 25 unde avem, un excedent bugetar de 3 milioane 800 și avem trageri din acel 
împrumut 3 milioane și vreo 200.000. Pe banii ăia se plătesc dobânzi, zic eu. Că nu ne dă 
nimeni de la CEC sau BCR că suntem, că avem ochi frumoși de la Primărie.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Dar sunteți pe lângă subiect total, n-are legătură. Ce vorbiți dvs. e cu totul 

altceva față de ce votăm noi. Este vorba de împrumutul pentru cofinanțarea pentru fonduri 
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europene, acele proiecte care au fost câștigate  și cu votul dvs. Pentru că voi le-ați votat și 
noi trebuie să asigurăm cofinanțarea. Se modifică o anexă, atâta tot, nu-i nimic ieșit din 
comun. Deci nu, nu, serios, nu e nimic ieșit din comun.” 

 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Domnul consilier Stoicuța, aveți cuvântul.” 
 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Da mulțumesc, deci cu alte cuvinte schimbăm destinația banilor. Banii 

aceștia erau destinați pt. Castel.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Banii aceștia sunt destinați pt. toate proiectele pe fonduri europene și se 

adaugă în plus alte proiecte. Nu se schimbă nici o destinație.” 
 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Păi cum, că aici în hotărâre, uitați ce scrie! Am citit și erau destinați pentru 

castel, pentru...” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Sunt proiecte pe fonduri europene.” 
 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Da, care vor fi acoperite sau susținute din bugetul propriu.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Pentru cofinanțarea care suntem obligați prin lege să o  susținem noi, 

câștigăm 10 milioane de euro și punem  20.000 de euro.” 
 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Nu, ce mă interesează pe mine, este în ce stadiu sunt celelalte proiecte. Se 

mai fac sau banii se iau de acolo și se mută dincoace? Pentru că în hotărârea de consiliu 
se spune...” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Bineînțeles că se fac, cum să nu se facă? Dacă am semnat contractele de 

finanțare. Dvs. nu vedeți bugetele noastre că sunt alimentate de acei bani?”  
 
„Cred că vorbim două lucruri total diferite.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu, știți că îmi pare rău, că nu citiți la comisii, pentru că dacă ați citi la 

comisii și ați pune întrebări, că doamna director este aici, ați vedea că nu este absolut 
nimic ieșit din comun. Noi le-am discutat o dată, mai demult. ” 

 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Bun, am înțeles. Acești bani au fost o dată aprobați pentru licee, pentru 

Castel. Aceste 8 milioane sunt un excedent? Nu s-au folosit, se schimbă destinația lor pt. 
cofinanțarea altor proiecte europene. ” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu este niciun excedent, nu se schimbă nicio destinație. Ei sunt destinați 

clar pentru plata cofinanțării.” 
 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Și atunci de ce aveți nevoie de Hotărâre de consiliu? Că tot nu am înțeles.” 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Pentru orice ai nevoie de hotărâre de consiliu. Și pentru subvenția de la 

transport, pe care nu ați votat-o, să nu mai circule autobuzele, și pentru altele. Așa spune 
legea administrației locale.”   

 
D-nul Stoicuța Lascuț: 
„Eu am înțeles și sunt de acord cu dvs. . Dar tot nu înțeleg, de ce suma 

asta?” 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Sunteți de acord că nu aveți încotro. Așa e legea. ” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„La momentul când ați votat acea hotărâre, acele proiecte nu erau semnate. 

Acum sunt semnate și au nevoie de cofinanțare. Automat trebuie modificat acea anexă, 
prin care apar și acele proiecte. ” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
„Domnu secretar, tot 8 milioane am semnat și data trecută din cele 60 și 52. 

Exact în stilu ăsta.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Nu discut de valoarea totală a împrumutului, eu discut doar de anexe, care 

se modifică unde este nevoie de cofinanțare pentru proiectele noi apărute, mă poate 
corecta doamna director dacă am răspuns greșit.” 

 
D-na director executiv Popa Anișoara: 
„Contribuția noastră la cele patru contracte a fost doar  2% . Suntem în stare 

să asigurăm din bugetul local această contribuție. O parte am asigurat-o deja, în schimb 
pentru grupul 1 și  grupul 2 , contribuția noastră este mult mai mare, 40%. Prin urmare, de 
asta redistribuim sumele între obiective.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
„Și discutăm despre proiecte care s-au semnat acum.”  
 
D-na director executiv Popa Anișoara: 
„Și este mult mai eficient ceea ce facem pentru că mai rostogolim un pic 

creditul pentru cele două grupuri, nu avem încă nevoie. Spre sfârșitul anului, eventual vom 
avea nevoie de sume de tras din credit.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
Și vă rog la comisii, să fiți prezentă doamna director,să răspundeți domnilor 

ca să nu ... ” 
 
D-na director executiv Popa Anișoara: 
„Nu am fost întrebată.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu ați fost solicitată? A, mă scuzați.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Aș vrea să punctez foarte clar, nu se aprobă încă o dată acel credit de pe 

hotărâre, discutăm doar de modificarea anexei prin care aprobați cofinanțarea pentru 
proiectele pe fonduri europene. Atât votați astăzi. ” 
 

 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului 
hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc Ioan, 

Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor 
Ramona, Bădin Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan, Sevastru Virgil, Jitian Simion, Stoicuța 
Lăscuț). și 6 voturi „împotrivă” (Ardelean Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, 
Mureșan Vasile, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta). 

Art. 1-5 se aprobă cu 14 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc Ioan, Voinia 
Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor Ramona, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan, Sevastru Virgil, Jitian Simion, Stoicuța Lăscuț). și 6 
voturi „împotrivă” (Ardelean Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan Vasile, 
Popa Mihaela, Olariu Nicoleta). 

Hotărârea nr. 23/2020 cu 14 voturi „pentru” (Borca Laura, Butuc Ioan, 
Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Todor 
Ramona, Bădin Ion, Fărcaș Bianca, Kofity Zoltan, Sevastru Virgil, Jitian Simion, Stoicuța 
Lăscuț). și 6 voturi „împotrivă” (Ardelean Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, 
Mureșan Vasile, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta). 

 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al IV-lea 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat. Dar vă rog să mă credeți că nimeni nu-și permite 

să introducă pe ordinea de zi un proiect care să nu fie discutat și care să nu fie necesar. 
Noi nu facem aici vânzări de terenuri către interpuși, cum s-au făcut în mandatul trecut, 
sau alte lucruri. Să nu votezi cofinanțarea pentru proiecte europene, nu înțeleg. Pe de-o 
parte spunem  că trebuie să atragem și vreau să vă zic că inclusiv Guvernul Liberal a 
majorat suma pe anumite axe de finanțare, de curând. Și eu recunosc, iar Primăria 
Hunedoara este deja în precontractarea pentru alte șase proiecte. Șase, nu unu! Păi cum 
să nu asigurăm cofinanțarea? Mă iertați dar nu prea înțeleg votul! La punctul la care ați 
făcut referire, nu am nimic de adăugat. ” 

 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 24/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul al IV-lea 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
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astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 
  În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. Înscrieri: dl. Ardelean Daniel 
 

 D-na Maria Băloiu: 
  „Aveți cuvântul, domnule Ardelean.” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 

„Mulțumesc doamna președinte. Așa cum am precizat și în intervenția 
anterioară, nu înțeleg de ce am apela la buget, la împrumutul de 60 milioane lei, trăgând 
3.200.000, ca să avem un excedent bugetar de 3. 800.000. Deci avem bani în visterie, 
acum ne putem permite să facem, ce trebuie să facem pentru orașul ăsta, dar avem un 
excedent bugetar de 500 și ceva de mii. Dacă nu trăgeam din acel împrumut, cred că 
sumele pe care le tragem, le plătim înapoi cu dobândă, zic eu. Așa se întâmplă la bancă. 
Deci nu acoperim un excedent bugetar cu împrumut.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Doamna director, aceeași discuție, dar o luăm de la capăt. ” 
  
D-na director executiv Popa Anișoara : 

  „Fondul de execuție, nu are legătura cu creditul de 60 de milioane, pe care l-
ați aprobat dvs. în 2018,sunt dintr-un credit mai vechi, sunt ultimele sume trase din creditul 
de 56 de milioane. ” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
  „Pe care l-a luat fostul Primar liberal, domnul director.” 
 

D-na director executiv Popa Anișoara : 
  „Au fost finanțate alte credite mai vechi și restul  a fost pentru reabilitarea 
drumurilor. Ultima tranșă am tras-o anul trecut și dvs. acum aprobați contul de execuție al 
bugetului creditelor.” 
 
  D-nul  Ardelean Daniel: 
  „Aprobarea e clar, din moment ce s-au tras, nu avem ce face.” 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
  „Împrumutul care l-a luat fostul primar liberal. ” 
 
  D-nul Ardelean Daniel: 

„Să băgăm niște bani în cont, ca să plătim dobânzi la ei, mi se pare cel 
puțin...” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 

  „Așa a gândit atunci fostul primar liberal, făcea un ștrand din banii ăia. Mă 
iertați, acum plătim. Mulțumesc doamnă director. ” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
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Hotărârea nr. 25/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 26/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea încheierii unei Convenţii de Colaborare 
între Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Hunedoara şi Direcţia de 
Asistenţă Socială a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 27/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea literelor ee) și jj) de la art. 2 din 
Hotărârea Consiliului Local nr.176/2018 privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara precum și 
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modificarea elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 28/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea de ajutoare lunare de la bugetul local 
pentru familiile şi persoanele singure cu domiciliul în municipiul Hunedoara, care au media 
veniturilor băneşti nete lunare sub salariul minim brut pe ţară garantat la plată, pe membru 
de familie în vederea plății serviciilor de alimentare cu apă şi canalizare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 29/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spațiilor în suprafaţă de 133,17 mp, aflate în 
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administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia 
amenajare instalație rezonanță magnetică nucleară (RMN). 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Cel mai indicat ar fi să le explice domnul manager al Spitalului” 
 
Dl. Budae – manager al Spitalulul municipal Hunedoara: 
„Vă mulțumesc frumos domnul Primar. Doamnelor și domnilor consilieri avem 

o solicitare, cred că sunt două, a venit și a doua pentru închirierea unui spațiu la Spital. 
Proiect de hotărâre pentru instalație RMN. Din punctul nostru de vedere al Spitalului și 
cred că interesul tuturor este să dezvoltăm o piață concurențială pe serviciile medicale, 
mai ales pentru serviciile, pentru care deocamdată Spitalul nu le oferă. Bineînțeles că ținta 
noastră în viitor este să avem propria noastră instalație RMN, problema este că e foarte 
scumpă. Undeva o instalație performantă și la nivelul anului 2020, deci cu tot cu 
amenajarea spațiului este de la 1 milion de euro. Ținta este asta dar până atunci, e foarte 
important să avem. Eu nu aș vrea două, as vrea cinci pentru că în momentul în care există 
concurență pe piața serviciilor sanitare, bineînțeles conform pieței libere, a cererii și a 
ofertei, prețul teoretic  dar și practic va merge în jos. Plus că timpii de așteptare se vor 
scurta. Avantaj din toate punctele de vedere, plus ultimul avantaj care nu este chiar foarte 
important, este chiria pe care Spitalul o va obține din închirierea spațiului.”  

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 30/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui președinte de ședință pentru perioada 01.02.2020 - 
31.03.2020. 
 

„Domnule consilier Mureșan, aveți cuvântul” 
 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Propun pentru funcția de președinte de ședință a Consiliului Local 

Hunedoara pentru perioada 01.02.2020 – 31.03.2020, pe domnul consilier Leanca 
Marius.” 
  

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 31/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi . 

                      Prezentarea raportului Direcției de Asistență Socială a municipiului 
Hunedoara nr.263/09.01.2020, privind monitorizarea asistenţilor personali ai persoanelor 
cu handicap grav de către Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, 
serviciul cu personalitate juridică din subordinea consiliului local în semestrul II al anului 
2019. 
  Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 

La punctul 33 al ordinii de zi. Diverse. 
 

   D-na. Băloiu Maria:  
„Punctul 32 al ordinii de zi vă invităm la înscrieri de cuvânt. Consilierii locali 

aveți prioritate, poftiți! Dl. Consilier Kofity, D-na Consilier Corina Popovici, da? Dl. 
Consilier Bădin...” 

   

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Mai sunt alți consilieri?” 

 

D-na. Băloiu Maria:  
„S-a terminat cu consilierii!” 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Delegați sătești? Din public? Dl. Manager?! Și avem o înscriere din partea USR, 

domnul Trestian Lucian.” 
 

D-na. Băloiu Maria:  
 „Domnul consilier Kofity, aveți cuvântul.” 

 
  D-nul Kofity Zoltan: 

„Mulțumesc. Vreau să fiu scurt și la obiect. Ne bucurăm și suntem mulțumiți, 
parțial, că în Ceangăi s-au reabilitat anumite străzi și zone, și știu că este o problemă,  să 
zic așa, puțin spus, cu APAPROD, adică cel care gestionează, dar vreau să pun 
întrebarea: ca să ne dați o idee, un termen despre când credeți că o să se facă în 
Răcăștie, canalizarea și străzile și, evident, în Ceangăi,  restul zonelor, știu că și Peștișul 
este o problemă, dar, da. Vă mulțumesc!” 

 

D-na. Băloiu Maria:  
 „Următorul consilier, d-na Corina Popovici, aveți cuvântul.” 
 
 D-na Corina Popovici: 

  „Da. Vroiam să vă întreb, domnule Primar, dacă aveți cunoștință de arderea 
unor deșeuri, în special, seara, după ora 8.00, mi s-a întâmplat să deschid geamul și să-l 
închid imediat pentru că, mirosul era insuportabil, și pot să fac diferența între ardere de 
deșeuri și gaze arse. S-a întâmplat și de la combinat, seara, să fie aerul irespirabil, din 
cauza gazelor arse, dar asta este o altă problemă. Nu am pornit să văd, să cercetez de 
unde vin aceste gaze arse, dar să știți că, venind odată, dinspre oraș, se simt de la 
intersecția unde este giratoriul din Micro 5, deci pe „Traian”, deci partea de jos a orașului. 
Că sunt casele de pe Carpați, că sunt,  undeva,  pe dealuri, dincolo de calea ferată, nu 
știu, intensitatea diferă, deci, câteodată se simt aceste deșeuri mai intens, altădată, mai 
puțin, dar ceva se arde. n-am pornit să cercetez. La ora aceea... numai ei cu Poliția Locală 
sau cu cineva după mine, ca altfel, nu îndrăznesc.” 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am cunoștințe despre așa ceva. Tot în zona aceia locuiesc și eu. Nu am 

simțit.  Asta nu înseamnă că am eu dreptate, dacă, eu nu am simțit. Dar, o să verificăm, nu 
știu. Nu îmi dau seama despre ce e vorba.” 

 
D-na Corina Popovici: 
„Eu ies cu câinele, seara, și de aceea.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Deșeuri vegetale?” 
 
D-na Corina Popovici: 
„Deci, de gunoi ars.Deci, de altceva eu nu știu să le deosebesc, dar sunt, clar 

se arde ceva.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Deci, nu cunosc. Nu am văzut. Nu știu. Dacă aveți o informație concretă, 

verificăm.” 
 
D-na Corina Popovici: 
 „Eu credeam că, Poliția Locală sau cineva din zonă v-au adus la 

cunoștință?” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Aaa, nu, nu...” 
 
D-na Corina Popovici: 
„ Probabil că acum, fiind iarnă, lumea la ora 8,00 e în casă și cu geamurile 

închise nu se simte, dar eu sunt nevoită să ies, să plimb câinele, și vă spun că, aproape 
seară de seară, se întâmplă. Mai sunt și excepții, dar...Mulțumesc.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu știu. O să verificăm.” 
 
D-na. Băloiu Maria:  
„Continuăm. Dăm cuvântul d-lui. consilier Stoicuța. Poftiți D-le Consilier.” 
 
 
 
 D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
 „Eu vreau doar să îl întreb pe dl. Manager de la Spital. Această societate 

care vine cu amplasamentul cu RMN-ul va avea și contract cu Casa de Asigurări sau este 
doar pur și simplu, doar privată? Adică se vor face doar... mă simt foarte rău. Îmi pare rău.” 

 
 Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
 „Conform legii, orice persoană, fie ea, persoană fizică, juridică, publică cum 

sunt Spitalele sau clinicile private intră în contract cu Casa, și există la nivelul județului, la 
nivelul fiecărui județ un fond destinat pentru investigații. Acela se va împărți la operatorii 
care sunt în momentul respectiv, și, cu cât sunt mai mulți, evident că, județul va primi mai 
mult. Deci, poate să intre și sunt convins, că va intra și relația contractuală cu Casa, e 
interesul dânșilor.” 

 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Deci, deocamdată, dumneavoastră nu aveți cunoștințe despre.” 
 
Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
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„Este clar, problema operatorului care va veni. Probabil, va fi licitație și cine 
va câștiga licitația, este problema lor.” 

 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Poate trebuia impus în Caietul de sarcini!?” 
 
Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
„Dar, deocamdată, am cerut doar închirierea. Caietul de sarcini, o să-l facem 

și bineînțeles că o să punem...” 
 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Știți foarte bine că RMN-ul e destul de scump. Nu este... chiar dacă 

concurența există, aparatele, după cum ați spus, costă o grămadă de bani și nu o să își 
poată permite oricine, chiar dacă e în incinta spitalului, adică trebuie să ne gândim să 
acceptăm asemenea firme și dacă...” 

 
Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
„Aveți perfectă dreptate. Din punctul meu de vedere aici sunt de discutat trei 

aspecte. Dacă ar fi după mine, și aș putea, și ar fi legal, aș impune în Caietul de sarcini, 
un anumit număr de investigații care să îl dea gratuit Spitalului care vine în chirie. Nu știu, 
dacă este juridic, aș impune lucru ăsta. În al doilea rând, în momentul în care este al 
doilea operator, când negociezi ca Spital, sigur poți  negocia deja și poți negocia prețul pe 
care îl plătește Spitalul. Și în al treilea rând, discutăm de pacientul care se adresează 
direct. În momentul în care este concurență, sunt convins că, tarifele vor merge în jos. 
Deci, toate trei,practic toate trei premizele...” 

 
 D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Și eu sunt convins de lucrul acesta! Eu doar am întrebat dacă, aveți în 

vedere în Caietul de sarcini un contract cu...” 
 
 Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
„Sigur că da! Interesul meu e să pun, bineînțeles cât îmi permite legea, eu vă 

spun personal și direct, dacă mi-ar permite legea aș pune chiar un număr obligatoriu de 
investigații personal, gratuit pentru cei internați. Nu știu dacă este legal! Și nu știu dacă 
cineva vine, în condițiile astea!?” 

 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Cu un operator privat se poate face! Se poate cădea la orice fel de 

convenție.” 
 
  Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
„Sigur.” 
 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Mulțumesc. Și aș mai fi avut ceva, dar, nu astăzi.” 
 
D-na. Băloiu Maria:  
„Continuăm? Da. Are cuvântul d-nul. consilier Bădin. Poftiți, domnule 

consilier.” 
 
 D-nul. Bădin Ion:  
„Mulțumesc, d-na Președintă. Anul acesta 2020, se anunță un an important 

din punct de vedere electoral, politic, ca și consilier local ales pe lista PSD, luarea mea de 
cuvânt, poate fi interpretată mai mult politic, pentru că, urmează două rânduri de alegeri 
foarte importante, alegerile locale, care probabil vor fi la sfârșitul lunii mai sau în luna iunie, 
și alegerile parlamentare care nu se știe când vor fi, PNL-ul și le dorește anticipate. Sigur 
că, vor fi, mai ales, pe plan local, ținând cont că vine rândul de alegeri sunt cele locale se 
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anunță „lupte la baionetă” cu multe „fake-newsuri” din partea unor contracandidați ai 
actualului primar, ele circulă deja, și sunt vizibile de mai mult timp, cu dezinformări care 
apar, mai ales la anumite„ posturi de casă” ale PNL, cu declarații de „noaptea minții” cum 
ar fi cea dintr-o emisiune de acum vreo două săptămâni, în care Președintele organizației 
municipale PNL Hunedoara, consilier județean Gherman Petre Lucian îl acuza pe Primarul 
Dan Bobouțanu de scăderea natalității în municipiul Hunedoara e ceva de „noaptea minții”, 
apoi chiar și astăzi în luările de cuvânt, s-a văzut că nu suntem în temă. Sigur că, eu 
urmăresc cu atenție, mai ales acum în an electoral, acel „post de casă”, acel post de nișă 
de televiziune, acolo, unde practic, reprezentanții PNL nu spun ce vor să facă ei pentru 
municipiul Hunedoara, spun doar că nu s-a făcut nimic în cei trei ani jumătate până acum 
de către Primarul PSD, Dan Bobouțanu și echipa lui de consilieri și echipa din Primărie. 
Este vizibil pentru cetățeanul hunedorean și el își va spune cuvântul la vot, ceea ce s-a 
realizat în această perioadă, prin cei 74 de milioane de euro, atrași pe fonduri europene, 
pentru Hunedoara, pentru faptul că în doi ani consecutiv municipiul Hunedoara a avut 
bugetul peste reședința de județ – Deva, condusă de Primar PNL, prin faptul că ieri sau 
alaltăieri, da, la Agenția Vest, s-au anunțat încă șase proiecte care erau eligibile, au primit 
finanțare și se vor face diligențele necesare pentru implementarea lor. Cred că, totuși, ar 
trebui să venim cu idei clare a ceea ce vrem să facem și nu să dezinformăm cetățeanul 
hunedorean. Încă o dată, totuși rămân la speranța și cred cu convingere ca cei 60.000 de 
votanți din municipiul Hunedoara, văd că s-a făcut, Hunedoara se mișcă, în sens pozitiv, 
iar votul lor, sigur va fi decisiv la alegerile locale. Mulțumesc.” 

 
D-na. Băloiu Maria:  
„Mulțumim și noi! Continuăm.Are cuvântul...” 
 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„D-nul. Bădin, stați un pic că vreau să îmi fac și eu reclamă politică aici. Vă 

rog frumos, ce treabă are asta cu noi? Eu am fost pe lângă, am înțeles, dar ce treabă are 
asta cu noi, cu mine, de exemplu!? Realizările... vă rog frumos!” 

  
D-na. Băloiu Maria:  
 „Poftiți. Aveți dreptul la replică.” 
 
D-nul. Bădin Ion:  
 „N-am înțeles. Ce treabă are cu dumneavoastră?” 
 
D-na. Băloiu Maria:  
„Dacă degenerează în probleme personale, după ședință.” 
 
D-nul. Stoicuța Lăscuț: 
„Exact. Ce treabă are cu Consiliu, lauda sau nelauda sau știu eu,cu ce am 

realizat? Nu știu, nu am înțeles.” 
 
D-nul. Bădin Ion:  
„Este o luare la cuvânt la Diverse. Dacă nu, puteți să părăsiți sala când 

vorbesc eu. Nu e nici o problemă.” 
 
D-na. Băloiu Maria:  
„Eu stabilesc părăsirea. Continuăm. Are cuvântul domnul Trestian Lucian 

Poftiți, aveți cuvântul.” 
 
 D-nul Trestian Lucian: 
„ D-na Președintă, D-le. Primar, doamnelor și domnilor consilieri, alianța USR 

Plus are doar două mici cereri cu care m-au rugat să vin azi, în fața dumneavoastră. Una 
este, avem nevoie de o copie editabilă a proiectului de buget local, pentru că vrem să 
venim cu anumite amendamente. Dacă se poate. Știu că a fost depusă o cerere în data de 
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27, dacă nu ma înșel, dar nu mai este timp până să primim răspuns, așa că, de asta, vă 
rugăm, dacă se poate.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Proiectul este pus în dezbatere. Copie editabilă nu o să va putem da.” 
 
 D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Dar vă comunicăm data la care vă invităm pentru dezbatere, deci, exact 

cum ați cerut. Facem, da. E ok.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Iar Proiectul este pe Site.” 
 
 D-nul Trestian Lucian: 
„Proiectul care este pe site nu este detaliat. Adică, este un proiect mai mult în 

DRAFT, decât în detaliu.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Discutăm cu d-na Director Economic. Dar, vă repet, copie editabilă nu o să 

vă pot pune în format electronic.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Numai puțin, Dl. Secretar. Dânșii au cerut dezbatere, conform legii, așa se 

va face.” 
 
D-nul Trestian Lucian: 
„Bun. Vă mulțumim. Și a doua mare problemă.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu aveți pentru ce să îmi mulțumiți. Legal, deci chiar nu e cazul. Și foarte 

bine.” 
 
D-nul. Trestian Lucian: 
„A doua mare problemă care o avem. Nu știu dacă, știți, eu și reprezint un 

ONG care se ocupă cu protecția animalelor, este un ONG destul e mare, probabil, câteva 
mii de membri care sunt în ONG-ul nostru, UMAN SOCIETY Hunedoara, suntem asociați 
la HUMAN SOCIETY INTERNATIONAL, ne ocupăm, în special de protecția animalelor 
fără stăpân, și a animalelor cu stăpân. Am dori o dezbatere publică și cu ONG-uri-le în 
ceea ce privește managementul acestor animale, adică câinii comunitari, pisici, animale 
abandonate, abuzate, s.a.m.d. Știu că săptămâna viitoare, dacă nu mă înșel, sau 
săptămâna asta o să fim convocați de către Consiliul Județean sau Prefectura Hunedoara, 
să discutăm exact, pe subiect, cum putem să rezolvăm această problemă. Pentru că este 
o problemă de sănătate publică. Direcția Sanitar-veterinară este foarte implicată, iar 
adăpostul din Hunedoara, adăpostul public, nu o să poată să facă față, numărului de 
animale care o să trebuiască să le cazăm acolo.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Eu sunt încântat că ați venit astăzi la ședință și ați ridicat problema 

aceasta, chiar nu știam cu cine să iau legătura în legătură cu câinii fără adăpost. Am și 
avut o declarație pe televiziune, despre acest lucru. Din păcate, ADI-ul care așa a fost 
gândit, din motive care nu le mai discut acum, a încetat să, sau , mă rog, e pe cale de a 
înceta să funcționeze, pentru că, cum să zic eu, câinele fără stăpân , nu trebuie să se afle 
pe stradă, trebuie să se afle într-un adăpost, și nu e vina lui că se află pe stradă, este vina 
noastră. Trebuie să o recunoaștem. Numai noi, o dăm așa, la o parte. Am făcut câțiva pași 
cu sprijinul Consiliului Local, evident. Am înființat, deja, acel serviciu de ecarisaj în cadrul 
societății noastre, o să vă și invit, în momentul în care devine funcțional, vreau să mă 
asigur că totul este ok. Și vă spun, din punctul meu de vedere, și o spun foarte apăsat, 
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indiferent de costuri, nu sunt de acord cu eutanasierea. Eu, personal nu sunt de acord și o 
să militez pentru asta. Evident, dragi colegi din Consiliu Local, o să ne coste mult. Dar, 
dacă nu vrem să înțelegem și să explicăm toți, din toate partidele, chiar și la emisiunile de 
la televiziunea care nu îi place d-lui. Bădin, că noi trebuie să întreținem acești câini, 
indiferent de costuri. Dacă știm să ne facem treaba, să mergem împreună cu Direcția de 
Sănătate Veterinară, la curțile oamenilor, să începem microciparea, exact ce trebuie să 
facem, nu o să avem adăpostul suprapopulat. Să încurajăm adopțiile! Foarte important 
acest lucru! Deci, ultima soluție, dar, ultima, este eutanasierea. Numai că, în primul rând, 
ar trebui să o scoatem din cap. Ne costă mult cât transportul local, că vom ține câinii, și 
vom mai construi un adăpost? Să ne coste. Că înseamnă că, noi toți, la un loc, nu am fost 
în stare să ocrotim aceste animale. Deci, nu mi se pare corect ca ele să rămână pe stradă. 
Am observat, am și eu în audiență tot felul de cereri, să-i prindem, să le facem nu știu ce! 
Nu, eu vreau să îi duc la adăpost și acolo să îi întreținem frumos. Poate, într-o bună zi, o 
să reușim și noi, ca cei din străinătate, să înțelegem de unde vin câinii, nu, că vin de la 
curți. ” 

 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Noi știm foarte bine de unde vin câinii domnule Primar, de asta e foarte bine 

să conlucrăm.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da, vom conlucra și vom face și un protocol de colaborare, trecut prin 

Consiliul Local, cu sarcini clare, ne implicăm cu toții. Este deja, o problemă a noastră.” 
 
D-nul. Trestian Lucian: 
 „Și să știți că, în ceea ce privește problema câinilor fără adăpost și pe 

adopțiile internaționale, din județul Hunedoara se pleacă, aproximativ, 100-120 de câini, 
săptămânal.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Știu. Și asta este bine dar, mai este un aspect. Problema aceasta, trebuie 

finalizată. Aia nu înseamnă că dăm drumul de la curți, pe stradă, ca pe urmă să îi dăm în 
adopție. Nu. Trebuie să începem împreună cu ONG-urile, că bănuiesc, mai sunt și altele, 
da?”  

 
D-nul. Trestian Lucian: 
 „Fără discuție, că mai sunt.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Și să finalizăm această problemă. Să nu mai existe câine în adăpost. Pentru 

că cetățeanul de la curte, va înțelege că nu poate să lase puiuții pe stradă. Eu acolo vreau 
să ajungem. Că așa ar fi corect.” 

 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Este foarte corect așa! Și eu cred că trebuie să implicăm foarte mult Direcția 

Sanitar-Veterinară  ca să scoatem presiunea asta care este pusă pe Primării.” 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Eu am avut întâlniri cu dânșii aici. Să știți că mare lucru nu am reușit să 

facem nici noi.” 
 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Noi de doi ani de zile ne luptăm cu ei ca să înțeleagă că de fapt este o 

problemă, și au directive foarte clare transmise de către A.N.S.V.S.A., dar din păcate, pe 
Hunedoara, nici un director de la Direcția Sanitar-Veterinară, nu a făcut nici măcar un 
singur pas în față.” 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Eu vă aștept cu o propunere de colaborare și să îi dăm deja, inițiativă de  

Consiliul Local, cu ONG-ul de care discutați, și dacă mai sunt și altele, putem să avem o 
întâlnire, după care prezentăm  Consiliului Local maniera de colaborare. Dacă sunteți de 
acord?” 

 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Sigur.” 
 
D-na. Băloiu Maria:  
„Are o intervenție Dl. Secretar.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„ Pomeneați de Direcția Sanitar-Veterinară care ar trebui să înceapă prin a 

merge prin acele UAT-uri care nu au servicii pentru câinii fără stăpân.” 
 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Dacă nu mă înșel, Călanul nu are absolut nimic și nici nu încearcă să facă 

ceva.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„De acolo ar trebui să înceapă   Direcția Sanitar-Veterinară, dacă nu o să 

devină un export de câini de la un UAT la alt UAT.” 
 
D-nul. Trestian Lucian: 
„Oricum export de câini este fără discuții, dintr-o parte în alta. Noi am găsit în 

jur de 6-7 câini comunitari în Hunedoara, ca a doua zi să găsim câinii ăștia în Deva. 
Probabil că, i-a luat cineva, i-a mutat. Știu că nu e de la dumneavoastră. Migrază, fără 
discuții! Migrează dintr-o parte în alta! De asta trebuie să îi sterilizăm, să punem CIP-uri, 
să îi înregistrăm.” 

 
D-na. Băloiu Maria:  
 „Mai sunt înscrieri la cuvânt? Da? Domnul Manager, aveți cuvântul.” 
 
Dl. Budae – manager Spitalul municipal Hunedoara: 
„Vă mulțumesc frumos. Doamnelor și domnilor consilieri, în primul rând, 

vreau să vă mulțumesc pentru votul dumneavoastră în majoritate pentru modificarea 
statului de funcții, și vreau să vă și explic de ce vă mulțumesc. În primul rând, vreau să vă 
spun că modificăm statul de funcții, periodic. Modificăm dintr-un motiv simplu. Încercăm 
să, noi îi spunem adaptare dinamică, adică  să adaptăm structura spitalului la nevoile pieții 
în momentul respectiv. Nu este un secret că în anumite perioade, în anumite intervale de 
timp, anumite patologii, anumite secții ale spitalului în principiu merg mai bine, și avem 
adversabilitate, chiar sută la sută, cum este paleația, și altele merg mai puțin bine. Atunci 
ca să maximizăm contractul cu Casa și să obținem bani, trebuie să adaptăm structura 
Spitalului în funcție de realitatea pe moment. Ăsta e motivul pentru care facem modificările 
periodic. Modificarea de astăzi, s-a referit, în principal, și sunt convins că ați citit-o, pentru 
că ați votat în unanimitate. Se referă la crearea unor posturi de medici pediatru în urgență 
și, vreau să fac o lămurire, fiindcă a fost în spațiul public, o discuție întreagă. A fost sau nu 
a fost UPU pediatrie? Avem sau nu avem UPU pediatrie? Vreau să știți că UPU pediatrie 
la Hunedoara, nu a fost niciodată.  A fost un sistem, un circuit care a funcționat în mai 
multe spitale, adică mergeau copilașii la internări pediatrie, cobora medicul de gardă de la 
pediatrie. Evident că, în mentalul colectiv s-a încetățenit ideea că era urgență. Nu era 
urgență. Acolo mergeau, așteptau, cobora medicul de pe secție. Asta a funcționat până 
acum, câțiva ani, când a fost o tragedie la un Spital, sper să nu greșesc, cred că la 
Roman, acolo, mergând la triaj, aștepta să vină medicul de pe secție, copilul a murit, 
nefiind nici un medic în urgență. Atunci, Ministrul Sănătății și Secretarul de Stat de la 
momentul respectiv, Rhaed Arafat, au dat un Ordin și au spus „de azi înainte, orice 
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urgență trece prin urgența mare”. Deci, ăsta este motivul. Bineînțeles, ar fi mult mai simplu 
să îi ducem direct acolo, dar este ilegal. Dacă se întâmplă o tragedie, suntem răspunzători 
cu toții și atunci asta este justificarea pentru care copiii trec prin urgența mare și după 
aceea sunt direcționați. Deci UPU pediatrie nu a fot niciodată. A fost doar un sistem care a 
funcționat cât a funcționat, până s-a întâmplat o nenorocire. Acum vom face UPU 
pediatrie, însemnând să aduci medici pediatri în structura UPU. Am vrut să facem acum 
câteva luni, nu s-a putut, fiindcă la momentul respectiv, era un medic. Nu puteam să 
destructurăm secția. Acum am găsit încă vreo 2-3 medici tineri de la Timișoara, care sunt 
dispuși să vină, creăm posturile în Urgență și atunci, vom avea într-adevăr UPU pediatrie,  
cum spune legea. Legea spune, că trebuie asigurate două ture. Tura în urgență este de 12 
ore, practic, minim doi medici. Dacă discutăm și cu concedii și libere, cam trei ar trebui. 
Dar cu doi medici suntem în legalitate. Vă mulțumesc, încă o dată că ați înțeles și că ați 
votat în unanimitate, modificarea.” 

 
D-na. Băloiu Maria:  
„ Și noi mulțumim. Mai sunt înscrieri la cuvânt? Nu? Declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        PREŞEDINTE,                        SECRETAR GENERAL,                      ÎNTOCMIT,                     

         Maria Băloiu                           Militon Dănuț  Laslău                     Teodora Mălai 
 
                   Adela Toderici 
             
         


